



**LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE
Guvernörsrådet**

PROTOKOLL NR. 8 2004 - 2005

Tid: 2005-02-26--27
Plats: Hotel Knaust Sundsvall
Deltagare: **Beslutande:** GRO Håkan Johansson, DG Bo Sahlén 101-A, DG Arvo Metzmaa 101-B, DG Lars Gunnar Holmberg 101-GD, DG Elisabet Lindqvist 101-N, DG Göran Engström 101-P, DG Åke Lind 101-S, DG Åke Hultqvist 101-SM, DG Ulf Svenzon 101-SV, DG Frank Smith 101-U, DG Ralph Ahlquist 101-VG, Övriga enligt bifogad deltagarlista.

Mötet inleddes av att GRO Håkan Johansson hälsade alla välkommen till Sundsvall och GR-mötet.

§ 94 **Mötets öppnande**

GRO Håkan Johansson öppnade mötet.

§ 95 **Val av sekreterare**

Beslut:
VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare.

§ 96 **Val av justeringspersoner**

Beslut:
Till justeringspersoner för dagens protokoll valdes DG Åke Lind och DG Elisabeth Lindqvist

§ 97 **Fastställande av ärendelistan**

Följande punkter lades till under §115
A) Rikslotteri (VDG Peder Nordlund)
B) Protokoll från GR 7 (DG Bo Sahlén)
C) Lejonkronan (HRO Bengt Grönvall)
Varefter dagordningen fastställdes.

Just: / /

§ 98 **Rapport från RVN**

RVN ordf. Paul Josefsson informerade om RVN sammansättning och arbete. Inkomna nomineringar presenterades.

§ 99 **Kommittérapporter****A) Framtidskommittén**

Ordförande i framtidskommittén Lennart Wester rapporterade från seminariet för ZO och PR i Gävle, 60 lion deltog från samtliga distrikt. Seminariet mottogs mycket positivt av deltagarna. Vid utvärderingen var betyget 4-5 på en 5 gradig skala.

Beslutades att godkänna rapporten

B) Humanitär verksamhet

Ordförande i humanitära kommittén Björn Palmer lämnade en muntlig rapport om Novozybkov.

Till "Pengapåsen" har till dagsläget inkommit ca 600.000:- vilket motsvarar ca 38% av målet.

Hur skall IR-projekt bedrivas. Frågan hur IR-projekt skall bedrivas skulle utredas. Något förslag finns i dagsläget ej.

Vid IR-möte i Tallin presenterade Danmark ett förslag på hur NSR-projekt skall bedrivas.

Bilaga 111

Hur skall Änglagård slutföras. 340.000:- har inkommit från klubbarna. Det fattas alltså 660 000:- Förslaget är att ta ut det som fattas från "Pengapåsen" och sen be klubbarna om att fylla på Pengapåsen under 2005 - 2006

År 2007 skall Sverige föreslå ett NSR projekt till NSR-mötet.

Beslutades att godkänna rapporten.

Lars-Gunnar Holmberg överlämnade en klubba som var en gåva från pojkarna på pojkhemmet I Viljandi. Klubban mottogs av IRD Björn Palmer.

C) Ungdomsfrågor

En muntlig rapport lämnades av GRO Håkan Johansson från YED Hans Folkesson som var sjuk.

Beslutades att godkänna rapporten.

Bilaga 81 a-b

D) Handikappfonden

PCC Börje Jonsson vädjade till alla distriktsguvernörer att följa upp projektet "Gör Din kommuns centrum tillgängligt".

Bilaga 104

Beslutades att godkänna rapporten.

E) Lions Quest

GRO Håkan Johansson rapporterade att en utvärdering kommer att ske av LQ-kurserna av en professionell forskare. Alla uppmanades att verka för en ökad försäljningen av Lions mint.

Beslutades att godkänna rapporten

F) Rapport från Carl Enbom från Volontärverksamheten i Thailand

Rapporten hade av okänd anledning lagts ut på hemsidan
Rapporten i sin ursprungliga utformning representerar ej GR´s
uppfattning.

Beslutades att skicka rapporten vidare till Humankommittén

§ 100**Rapporter.****A) Katastrofberedskapen**

Rapport har inkommit från Katastrofberedskapen. Några dagar efter Tsunamikatastrofen utbetalades 800 000:- SKR till LCI

Bilaga 113**Rapporter inkomna från redaktören Maud Nordell**

B) Status mediabevakning-Sydostasien

Bilaga 82

C) Uppföljning Kommunikationsplan

Bilaga 83

D) Utgivningsschema – The Lion

Nästa nummer av The Lions skall utges den 29 mars 2005

Bilaga 84

E) Handboken

Handboken kommer att vara färdig veckan före midsommar

Bilaga 85

Beslutades att godkänna rapporterna

F) IT-gruppen

IPCC Finn L Bangsgaard rapporterade från IT-gruppens arbete med nya medlemsregistret.

Bilaga 87

Distriktens IT-ansvariga bör ha stor datorvana.
IT-gruppen **Föreslår** att de IT-ansvariga kallas till ett seminarium i april. Under RM i Halmstad kommer någon typ av presentationsforum av det nya medlemsregistret att finnas.
Kostnaderna för seminariet ryms inom redan beviljade medel.
Äganderätten till medlemsregistret bör klargöras.
Lösning av hur LEO och Lioness skall registreras skall utredas vidare.
Bokningssystem för riksmöten skall utredas. Det bokningssystem som skall användas i Halmstad har delvis utvärderats.
Uppfattningen från IT-gruppen är att MD inte köper programmet som RM i Halmstad använder, utan försöker få en viss nyttjanderätt.

Beslut: GR beslutar ställa sig bakom förslaget.

G) Convention i Malmö-Köpenhamn

DG Åke Lind rapporterade från arbetsgruppen i MD 101-S. Danmark har kommit ganska långt och föreslår att varje land äskar 500:- per medlem som garantisumma. Den Svenska gruppen kommer att avslå detta förslag.

Det har kommit till gruppens kännedom att Hamburg vill anordna convention 2011

Beslut: GR beslutade att godkänna rapporten.

§ 101**Minibussprojekt**

DG Åke Lind rapporterade om hanteringen av reklamen och Lionmärket på de minibussar som klubbar beställer. Enligt skrivelse från LCI skall GR godkänna all reklam på bussarna. Tills vidare kan detta bli ett anmälningsärende vid GR-möten.

Bilaga 103

Förslag att godkänna rapporten med tillägget att GR i en ny skrivelse till LCI föreslå en ytterligare förenkling av hanteringen.

Besluta: GR beslutar enligt förslaget.

§ 102**Verksamhetsplan för 2005-2006**

VDG Lennart Lof presenterade verksamhetsplan för kommande verksamhetsåret.

Presentationen kommer i RM-trycket och vid RM, för beslut av RM.

Beslut: GR beslutade att godkänna rapporten om verksamhetsplan för 2005-2006

§ 103 **Ekonomi**

A) EC Annette Eiserman-Wikström gick igenom bokslutet för 2003-2004, vilket nu var reviderat och underskrivet. Revisionen har utförts av Öhrlings Reveko i Kristianstad. EC Annette Eiserman-Wikström föreslår att överskottet på 146067:- fördelas så att 83666:- ska återställa till bundet eget kapital och resterande 62401:- överförs i ny räkning.

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta i enlighet med EC Annette Eiserman-Wikström förslag

Bilaga 89 a-b

B) Budget för 2005-2006, som är upplagt på ett nytt sätt för att bättre kunna göra jämförelser, redovisades. Budgeten har utarbetas av VU.

Bilaga 90 a-b

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet fastställa föreslagen budget som en rambudget

Men GR har den bestämda uppfattningen att en översyn bör göras av samtliga verksamheter. Översynen bör inriktas mot områden som

- Innehåll
- Arbetsformer
- Förbättringar
- Besparingar

Översynen bör även omfatta förslag till justering av stadgar och arbetsordning för bättre överensstämmelse med intentionerna bakom nu gällande delegationsordning.

Besparingar tack vare införandet av en ny organisation bör även beaktas.

Sammantaget bör översynen dels leda till en tydligare och rationellare verksamhet och dels en icke obetydlig besparing som kan medverka till en finansiering av den externa varumärkeskampanjen.

Protokollsanteckning:

Enligt nuvarande ordning utarbetas budgetförslaget av VU. GR fastställer förslaget som redovisas för RM för beslut.

I fortsättningen bör budgeten, med hänsyn till verksamhetsplanen, utarbetas i samråd mellan VU och GR och fastställas av GR efter genomgång tillsammans med VDG-gruppen.

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta att fastställa att fortsatt översyn inriktas mot områden som innehåll, arbetsformer, förbättringar och besparingar.

C) Prognosen för verksamhetsåret 2004-2005 föredrogs.

Bilaga 106

Beslutades att godkänna rapporten

D) Uppföljning av hjälpprojekt.

Bilaga 107

Beslutades att godkänna rapporten.

E) Överföring av allt kapital från lärarutbildning Casa Minunata.

Förslag att överföra 121881:- från lärarutbildning Casa Minunata till Stiftelsen Esperanta.

Bilaga 108

Beslut: GR beslutade enligt förslaget.

F) Policy vid kris.

Ett förslag hur man går till väga om det händer VU eller GR något.

Bilaga 109

Beslutades att omarbeta texten i förslaget

G) Policy vid MD:s representation

Bilaga 110

Beslut: GR beslutade att godkänna denna policy.

H) Utdelning från U-hjälpsfonden

PCC Björn Wahlenius rapporterade att utdelningen för 2003 blev 105188:- PCC Björn Wahlenius föreslår att pengarna går till katastrofberedskapen.

Beslutades enligt förslaget.

§ 104

Förslag till GR's förslag till Riksmötet

1) Organisationsförändring

PDG Bengt Grönvall föredrog ett modifierat förslag till en ny organisation som skall beslutas på RM.

Bilaga 115

Rolf Grune har ett förslag till ändringar i stadgar och arbetsordning med anledning av organisationsförslaget. Vissa förändringar i texten gjordes bl.a.

-Kampen mot ungdomars drogmissbruk

-Barn och ungdomsverksamhet

-Förslag att Handikappverksamhet skall flyttas till Extern verksamhet godkändes ej.

Beslutades att anta förslaget efter ovanstående ändringar

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att fastställa huvudorganisationen för MD 101 från 2006-07-01 enligt

föreslagen organisation,
att kommittéerna skall underställas Guvernörsrådet,
att kommittéerna skall bestå av ordförande och maximalt tre ledamöter,
att § 14 i stadgan från 2006-07-01 ändras enligt nedan

För Multipeldistriktets (MD) verksamhet skall det finnas:

1. Kommittén för Framtid, Utveckling och Utbildning (FUU)
2. Kommittén för hjälpverksamhet
3. Kommittén för barn och ungdomsverksamhet

att § 1 i arbetsordningen från 2006-07-01 ändras enligt:

Kommittén för FUU har följande arbetsuppgifter: Ansvara för medlemsutveckling, utveckling av befintliga klubbar, nyklubbsutbildning, utbildning/utveckling inom ramen för utbildningspaketet "Stegen".

Ordförande väljs på ett år av Guvernörsrådet och kan väljas om två gånger. MDMO, MDEO och MDLDC föreslås av Guvernörsrådet och väljs av LCI för den tid som bestäms av LCI.

att § 2 i arbetsordningen från 2006-07-01 ändras enligt:

Kommittén för hjälpverksamhet har följande arbetsuppgifter: Ansvara för handläggningen av handikappfrågor, diabetesfrågor, nationella och internationella hjälpprojekt och katastrofberedskap.

Ordförande väljs på ett år av Guvernörsrådet och kan väljas om två gånger. Ledamöterna väljs av Guvernörsrådet på tre år efter ett rullande schema som gör att en ledamot byts ut årligen.

att § 4 i arbetsordningen ändras enligt:

Kommittén för ungdomsverksamhet har följande arbetsuppgifter: Ansvara för ungdomsverksamhet såsom utbyte och lägerverksamhet, kampen mot droger samt LEO-verksamheten.

Ordförande väljs på ett år av Guvernörsrådet och kan väljas om två gånger. Ledamöterna väljs på tre år efter ett rullande schema som gör att en ledamot byts ut årligen.

att ett tillägg görs till § 14 i arbetsordningen för Riksvalnämnden att gälla från 2005-07-01 enligt följande:

Ledamöterna skall aktivt delta i arbetet med att söka lämpliga kandidater, bedöma, rangordna, motivera och föreslå kandidater till de val som skall göras.

B) Convention varje år

PDG Bengt Grönvall föredrog ett förslag till rapport som är ett svar på motion Nr: 4 vid RM 2004 i Gävle

Bilaga 93

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att ärendet härmed är utrett och anses i nuläget ej genomförbart
Ärendet är därmed avslutat.

3) Varumärkeskampanjen

PID Bruno Ahlqvist presenterades det materialet som ligger till grund för den varumärkeskampanjen som presenterades vid ZO-seminariet i Gävle 3-4 februari 2005

Bilaga 94

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

- att genomföra varumärkeskampanjen för Lions enligt förslag
- att ge arbetsgruppen för varumärkeskampanjen i uppdrag att genomföra kampanjen
- att finansiering sker genom ett extra medlemsbidrag på 38 kronor per medlem i tre år med början 2005/2006 alternativt 100 kronor per medlem 2005/2006 för tre års annonsering

4) Novozybkov

IRD Björn Palmer presenterade ett förslag på finansiering av Änglagård.

Bilaga 112

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att projektet "Tjernobylys barn/Novozybkov – Änglagård fortsätter under verksamhetsåret 2005-06 och

att det finansieras genom att ta de pengar som fattas ur "Pengapåsen".

5) Samnordiskt projekt

IRD Björn Palmer presenterade ett förslag på finansiering av NSR-projekt under två år.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att klubbarna, till MD 101, betala in 10 SEK per medlem och år under de kommande två verksamhetsåren.

6) Katastrofberedskapen

IRD Björn Palmer presenterade ett förslag på hur katastrofberedskapen skall återfyllas.

Bilaga 113

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att klubbarna, till MD 101, betalar in 80 kronor per medlem under verksamhetsåret 2005-2006 till Katastrofberedskapen.

7) Pengapåsen

IRD Björn Palmer presenterade ett förslag på uppbyggnad av Pengapåsen

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att klubbarna, till MD 101, inbetala 100 kronor per medlem till "Pengapåsen" för 2005-2006.

8) Handikappkommittén

PCC Börja Jonsson presenterade förslag på olika handikappprojekt.

Bilaga 114

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att fortsätta utdelningen av BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISERNA och att komplettera med andra områden efter förslag från Handikappfonden.

att verkställa till Handikappfonden olika inkomna förslag till Handikappprojekt efter Guvernörsrådets godkännande.

att fortsätta den under 2004-2005 uppstartade delaktiviteten "Respektera Handikapparkeringsplatserna" i hela Sverige, så att den kan avslutas under verksamhetsåret 2005-2006 och att fullfölja arbetet med temat "Gör Din kommun tillgänglig för den funktionshindrade", under verksamhetsåret 2005-2006.

att rekommendera bidrag till Handikappfonden med minst 40 kronor per medlem, varav 20 kronor skall användas som aktivt stöd till Svensk Handikappidrott och dess satsningar på Paralympics-deltagande. I bidraget inräknas ev. Gåvobevisbeställningar.

9) Oskarshamnslägret

GRO Håkan Johansson föreslår att man till Oskarshamnslägret bidrar med 20:- /medlem.

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta

att klubbarna, till MD 101, inbetala 20 kronor per medlem till Oskarshamnslägret för 2005-2006

10) Stadgans § 28 normalstadga för Lions Club i MD 101

Stadgesekreteraren Rolf Grune presenterade ett tillägg till klubbstadgans § 28

Bilaga 95

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar

att klubbstadgan § 28 kompletteras med ett tredje stycke enligt följande:

Förslag om en försäljningsaktivitet, eller insamling, som en klubb vill skicka till samtliga klubbar inom MD, skall via den egna distriktsguvernören underställas guvernörsrådet för beslut.

11) Förslag till förtydligande av delegats rösträtt vid RM

Stadgesekreteraren Rolf Grune presenterade ett förslag till förtydligande av rösträtten vid RM.

Bilaga 99

Beslutades att anta förslaget

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta

att ett tillägg görs till § 20 i Arbetsordningen enligt följande:

När överläggningarna, vid Riksmöte eller Distriktsmöte, i ärenden som skall röstas om har avslutats, avger röstberättigad delegat sin röst efter eget val.

Controllerfunktionen**Bilaga 96**

Beslutades att baka in denna fråga i tidigare beslutad utredning

Se § 103 B

§ 105 Namnändring av funktionen VU

DG Göran Engström har i skrivelse föreslagit att VU ändrar namn till AU
Den egentliga frågan är "Vad skall utskottet arbeta med"?

Bilaga 97

Beslutades att namnfrågan ingår i översynen av organisationen och arbetssättet. Se § 103 B

§ 106 Förslag till GR's yttrande över motionerna till RM**Motion 1**

Från LC Karlskrona/Jarramas angående reducering av antalet former för medlemskap.

Bilaga 66 a**Guvernörsrådets yttrande:**

Skälet till de olika medlemsformerna är att ge medlemmen möjlighet att verka under perioder i livet som inte medger aktivt deltagande.

Det är inte en Riksmötesfråga att besluta om medlemsformerna eftersom klubbarna själva väljer vilka former de vill använda.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet avslår motionen.

Motion 2

Från Lions Club Grillby om att starta Lions Children´s Care fadderbarnsverksamhet.

Bilaga 66 c**Guvernörsrådets yttrande:**

Eftersom motionären önskar en undersökning under vilka former en fadderbarnsverksamhet skulle kunna bedrivas i Lions regi ställer sig guvernörsrådet positiv till initiativet.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet bifaller motionen.

Motion 3

Från LC Vaxholm om att återuppta Casa Minunata som projekt.

Bilaga 66 b**Guvernörsrådets yttrande:**

Aktiviteten har varken mätts i pengar eller i en tidsaspekt utan blir en aktivitet som löper framgent.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet avslår motionen.

Motion 4

Från LC Smeden Eskilstuna angående en riksinsamling till förmån för insatser mot prostatacancer.

Bilaga 66 e**Guvernörsrådets yttrande:**

Det finns redan idag forskningsfonder i Lions regi som ägnar sig åt prostatabesvär. Att generera medel till andra organisationer synes onödigt.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet avslår motionen.

Motion 5

Från LC Perstorp om föredragande av motioner och förslag på distriktsråd, zonmöte och klubbmöte med remisshantering.

Bilaga 71/101**Guvernörsrådets yttrande:**

Guvernörsrådet tycker att det är en viktig fråga och föreslår att man tillsätter en arbetsgrupp på tre personer med uppgift att till guvernörsrådets möte i augusti förslå en rutin som möjliggör en tidig remiss till klubbarna med motioner och förslag.

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet anser att motionen är besvarad.

Motion 6**LC Vallentuna** om fortsättning av Tjernobyls barn/Änglagård**Bilaga 66 d**

Då motionen sammanfaller med GR's förslag Nr 2 skall man tala med LC Vallentuna att dra tillbaks sin motion. Skrivningen av förslaget nr 2 skall tillställas DG Frank Smith som i sin tur talar med LC Vallentuna.

Guvernörsrådet beslutar att DG Frank Smith får i uppdrag att tala med LC Vallentuna.

§ 107**Utmärkelser**

Förslaget att utdela 5 guldlejon 1 hedersrulla.
GR **Beslutade** enlighet med förslaget.

§ 108**Presstalesmän**

DG Göran Engström förklarade vikten av ett bra pressarbete.

Bilaga 100

GR tackar redaktören Maud Nordell för ett bra arbete under Tsunamikatastrofen.

Beslutades att lämna skrivelsen utan åtgärd.

§ 109**NSR**

IPCC Finn L Bangsgaard tog upp frågan om hur den ekonomiska följderna av ett NSR-mötes över- eller underskott skall fördelas. Enligt ett beslut av NSR skall ett ev. överskott gå till ett NSR-projekt IPCC Finn L Bangsgaard föreslår att ge arrangören 30.000:- av ett ev. överskott och resterande tillfaller ett NSR-fond på MD-nivån.

Beslut: GR beslutar i enlighet med förslaget.

§ 110**Entledigande**

Ingemar Wästlund har av personliga skäl av sagt sig uppdraget som MDEO med omedelbar verkan. Arbetsuppgifterna under återstående tid av detta verksamhetsår löser FUU inom gruppen.

GR **godkänner** avsägelsen och ger RVN i uppdrag att ordna så att en ny MDEO tillsätts för ett år.

RVN begärde att få i uppdrag att gå vidare med tillsättningen av NO och BNO

Förslag att RVN åter går ut till klubbarna och begär in namn på NO och BNO.

Beslutades att uppdra åt RVN fortsätta rekryteringsarbetet av NO och BNO

§ 111 Astma och allergiförbundet forskningsfond

Skriftlig rapport har skickats ut.

Bilaga

PDG P-O Damberg presenterade vad fonden har åstadkommit och vad som kommer att hända under jubileumsåret 2006.
Förslag att DG uppmanar LC att samarbeta med de lokala klubbar som arbetar med Astma o. Allergifrågor.
Beslutade att godkänna rapporten.

§ 112 Representation i Astma och allergiförbundets Jubileumskommitté

Det finns ett önskemål att någon från Lions skall ingå i jubileumskommittén.

Beslutade att inkommande GRO ingår i jubileumskommittén.

§ 113 FN-förbundet

Lions har fått en förfrågan om att ingå i FN-fondens styrelse. Styrelsen skall bestå av 8 ledamöter, dels från näringslivet och en representant från Lions.

VU föreslår att vi ingår i styrelsen

Beslutades att Lions skall ingå i FN-fondens styrelse
att GR funderar vidare på vem från Lions som skall ingå i styrelsen.

§ 114 U-hjälpsfonden Eldsjäl

PCC Björn Wahlenius lämnade en historisk tillbakablick. Under åren har Lions fått ca. 1 milj i avkastning på insatt kapital på ca 2 milj. SKR.
PCC Björn Wahlenius föreslår att placeringskommittén ser över placeringen av Lions 2 miljoner och att placeringskommittén handlägger dessa frågor i fortsättningen.
PCC Björn Wahlenius anser att Eldsjäl inte fungerar bra i dagsläget.

Beslutades att ge VU uppdraget att se över placeringen av Lions pengar i Eldsjäl.

§ 115 Övriga frågor

A) Utredning ang. Rikslotteriet föredragande VDG Peder Nordlund.
Enkät har utgått till klubbarna ang. intresset för ett rikslotteri. Då svaren är enbart negativt föreslår utredningsgruppen att rikslotteri läggs ned.

Bilaga

Beslutades att avvecklar rikslotterifrågan.

- B) Protokollet från GR 7 på Färöarna. DG Bo Sahlén klagade på utformningen av § 91 pkt.2
- C) **Beslutades** att godkänna protokollet med en anteckning om DG Bo Sahléns uppfattning.
- D) PDG Bengt Grönvall uppmanade alla DG att inkomma med förslag på Lionklubbar som kan vara värdig mottagare av Lejonkronan.

§ 116 **Nästa möte**

Nästa möte blir den 5 och 7 maj 2005 i Halmstad i samband med RM.

§ 117 **Avslutning**

IPCC Fin L Bangsgaard tackade GRO Håkan Johansson för ett väl genomfört möte med en BIG HAND.

GRO Håkan Johansson tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat kl. 11.59

Gävle 2005-03-29

Lenart Löf
Skr.

Justeras:

Håkan Johansson
GRO

Åke Lind
DG 101-S

Elisabeth Lindqvist
DG 101-N

Efter Lunchen på Lördagen:

Lion Alex Perera, Sundsvall, berättade om situationen på Sri Lanka och om ett barnbyprojekt som pågår på norra delen av Sri Lanka.